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Vážení a milí spoluobčané,  

dovolte, abychom Vás v krátkosti informovali o 

událostech a akcích, které se během tohoto roku 

uskutečnily. Zároveň bychom Vám rádi přiblížili život 

v obci a nastínili naše budoucí plány.  

Rekonstrukce obecního úřadu 

Budova obecního úřadu prošla téměř kompletní 

rekonstrukcí. V loňském roce byla dokončena oprava 

vnější části budovy. Nyní má novou střechu a byla 

kompletně zateplena. Letos jsme se zaměřili na 

rekonstrukci sociálního zařízení, chodeb a také 

prostranství před úřadem, včetně nového oplocení. 

Všechny tyto akce byly spolufinancovány z dotace, 

které nám poskytl Plzeňský kraj v rámci projektu 

Program pro rozvoj a stabilizaci venkova. Naším 

dalším plánem je rekonstrukce obecní knihovny, kde je 

již nutná výmalba a výměna nábytku. Obecní úřad je 

v současné době reprezentativní a funkční budova 

s plně bezbariérovým přístupem. 

 

Nová technika obce 

V letošním roce došlo k významné obměně techniky. 

K údržbě obce slouží od roku 2010 čtyřkolka s tažným 

zařízením a radlicí. Tento stroj se velmi osvědčil, je 

vidět v obci každý pracovní den a díky jeho velikosti a 

funkčnosti je pro naši obec ideální. Jsme schopni s ním 

hrabat sníh, odvážet odpad a listí, tahat břemena a 

přemisťovat různé materiály, a to i v méně přístupném 

terénu. I přestože byla čtyřkolka pravidelně 

servisována a naším zaměstnancem udržována, je 

nutné stroj obměnit. Zastupitelstvo tedy odsouhlasilo 

nákup nové techniky stejného typu v hodnotě 240 tisíc 

Kč. Prodejem starého stroje eliminujeme náklady na 

jeho údržbu, které by stále stoupaly.  

 

Naší velkou radostí je pořízení nového požárního 

vozidla. Jako obec zřizující požární jednotku kategorie 

JPO V., nedosáhneme na dostatek finančních 

prostředků z dotačních fondů, abychom pořídili 

vozidlo nové nebo měli nárok na přidělení vozidla od 

profesionálních hasičů. Po dlouhých úvahách a shánění 

peněz se nám podařilo objevit velmi zachovalou 

cisternu značky Mercedes Benz s nedávno 

modernizovanou nástavbou Ziegler. Vzhledem ke 

stavu vozidla byla kupní cena 400 tisíc Kč velmi 

výhodná. Auto splňuje veškeré požadavky, které jsou 

na naši výjezdovou jednotku kladeny. Zároveň se 

nemusíme bát špatného stavu vozidla, který by mohl 

ohrozit hasiče při jejich práci. Hasičské auto bylo 

zakoupeno dne 22. 11. 2015 a díky tomu dostalo 

jméno Cecilka. Oficiálně bude cisterna představena 

v rámci oslav výročí 830 let vzniku obce, které se 

budou konat v příštím roce.  

KKOOZZOOLLUUPPSSKKÝÝ  

ZZPPRRAAVVOODDAAJJ 
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Dětské hřiště 

Jedním z našich hlavních plánů bylo vybudování 

dětského hřiště. Od roku 2011 žádala naše obec o 

dotaci, které však nebylo nikdy vyhověno. V loňském 

roce jsme se na základě zvyšujícího se počtu dětí 

rozhodli realizovat hřiště z vlastního rozpočtu. Naším 

cílem je vybudování volnočasového areálu, který 

poslouží celé rodině. Vzhledem k finanční náročnosti 

je výstavba areálu dlouholetou vizí. Pro nejmladší 

jsme zakoupili několik herních prvků v podobě 

„Dračího doupěte“. Pro větší děti a dospělé je v plánu 

úprava povrchu víceúčelového hřiště, včetně oplocení 

a celkového využití prostoru. 

 

Komunikace 

Jako v každé obci je jedním z nejpalčivějších 

problémů údržba a stav komunikací, které zároveň 

patří k finančně nejnáročnějším. Přesto se každý rok 

snažíme opravit alespoň část. V letošní roce 

zastupitelstvo rozhodlo opravit komunikaci podél 

parku vedoucí až na hranici obce Bdeněves. Tato 

komunikace je velice frekventovaná i vzhledem 

k dopravní obslužnosti mateřské školy a také jedinému 

přístupu k zástavbě v obci Bdeněves. 

V loňském roce jsme žádali o dotaci na projekt 

cyklostezky propojující obce Kozolupy, Bdeněves a 

Město Touškov. Projektová dokumentace se 

v letošním roce podařila dokončit a nyní je naším 

budoucím cílem realizace projektu, do kterého bude 

zároveň spadat i vybudování nového chodníku pro 

pěší, cyklistiku a in-line mezi obcí Kozolupy a Městem 

Touškovem. 

Bezpečnost v obci 

Přesto, že se kriminalita v obci drží dlouhodobě na 

stejné úrovni, je pro nás toto téma stále aktuální. 

Pravidelně se vedení obce scházejí se zástupci 

oddělení PČR v Městě Touškově. Dlouho jsme 

zvažovali vybudování kamerového systému. Na 

základě zkušeností obcí, kde již kamerový systém 

funguje, jsme se přihlásili do projektu „Plzeňský kraj, 

bezpečný kraj“. V rámci projektu se nám podařilo 

získat finance, jak pro nás, tak i pro obec Bdeněves. 

Vznikl kamerový systém, který monitoruje převážně 

komunikace a veřejné prostranství. Všechny kamery 

jsou napojeny přímo na PČR, proto se nikdo z občanů 

nemusí obávat zneužití pořízených záběrů. Po roce 

fungování můžeme říci, že se kamerový systém 

osvědčil a pomáhá objasňovat trestné činy nejen 

v obci, ale i v širokém okolí, kdy byli zachyceni na 

našich kamerách projíždějící pachatelé. 

Kotlíkové dotace 

Jako výhodou bydlení na venkově bylo vždy 

zmiňováno čistější ovzduší. Toto ovšem může platit 

jen v letních měsících. Ač je obec plynofikována, 

ovzduší se zejména v zimních měsících nijak 

nezlepšilo. Je jen otázkou, zda je to z důvodů pálení 

věcí, které do kotlů nepatří, nekvalitního uhlí nebo 

technického stavu komínů a kotlů. V příštím roce bude 

vyhlášen dotační titul na výměnu stávajících kotlů za 

šetrnější, což by mělo vést ke zlepšení ovzduší. 

Doporučujeme proto sledovat obecní vývěsky, kde se 

budou nacházet bližší informace. 

Kostel svatého Štěpána a hřbitov 

Jistě si většina z Vás všimla, že již druhým rokem 

probíhá rekonstrukce střechy místního kostela svatého 

Štěpána. Kostel není v majetku obce, stejně tak jako do 

nedávna márnice a horní část hřbitova. Přesto se 

snažíme, aby se stav hlavní dominanty obce jen 

zlepšoval. Společně s římskokatolickou církví Město 

Touškov využíváme veškeré možné prostředky pro 

záchranu stavu. Zatím se nám daří získat pouze menší 

dotace z havarijního fondu, ale i za to jsme rádi a 

každý rok je na místním kostele část nové střechy.  

V příštím roce plánujeme zlepšení vzhledu márnice a 

postupně bychom chtěli připravit architektonickou 

studii horního hřbitova, případně kolumbária a tím 

navázat na práce, které proběhly na spodní části 

hřbitova. Byla zrekonstruována oddělující zeď včetně 

schodů, opravena obvodová zeď a část přiléhající 

budovy, kterou chceme využít pro účely obce, a to 

zejména při oslavách, které nás v příštím roce čekají. 
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Kulturní dům Kozolupy 

Několik let se naše obec snaží o získání dotace na 

zateplení a celkovou rekonstrukci kulturního domu 

Kozolupy. Již máme připraven projekt na zateplení 

budovy, a vzhledem k energetické náročnosti 

kulturního domu jsme v letošním roce nechali 

zpracovat projekt na nové vytápění s využitím 

alternativních zdrojů. O novou dotační žádost se 

pokusíme v příštím roce. Na základě výběrového 

řízení byla začátkem roku podepsána nájemní smlouva 

s novým provozovatelem. Nový provozovatel na své 

náklady zrekonstruoval restauraci a kuchyň, včetně 

zázemí, a obec financovala rekonstrukci sociálního 

zařízení. Jsme rádi, že se do kulturního domu vrátil 

život a je hojně využíván složkami, ke sportovním 

účelům a k setkávání občanů. 

Zpátky do minulosti 

Nedílnou součástí historie obce je vedení obecní 

kroniky a kronik spolků působících v obci. Při 

návštěvě hodnotící komise při soutěži Vesnice Roku, 

kde naše obec získala významnou Cenu Rady 

Plzeňského kraje, vzbudila velkou pozornost jak 

kronika obecní, tak i kronika TJ Sokola, kronika Sboru 

dobrovolných hasičů a kronika Klubu důchodců. 

Tímto bychom rádi poděkovali všem, kteří psaní a 

vedení kronik věnují nemálo svého volného času. 

Obzvlášť chceme poděkovat profesoru Lumíru 

Kulemu, který vedl obecní kroniku od roku 1970 a 

svou činnost v roce 2013 ukončil. V současné době je 

kronikářem inženýr Otto Brachtel, který se též historii 

obce dlouhodobě věnuje. 

Základní a mateřská škola 

Naše obec, jako zřizovatel Základní a mateřské školy 

Kozolupy, přispívá nemalou částkou nejen na provoz, 

ale také na zlepšení jednotlivých budov a jejich okolí. 

Každý rok se snažíme zútulnit jednu třídu. Postupně 

vyměňujeme podlahy, elektroinstalaci odpovídající 

všem normám, sanitární zařízení a provádíme další 

stavební práce, včetně barevné výmalby, aby se dětem 

ve škole líbilo. V tomto roce jsme se však potýkali se 

záchranou toho, co se nám za uplynulá léta podařilo 

opravit. Koncem loňského roku postihla budovu školy 

havárie vodovodu. Přes noc se vytopilo celé první 

patro a voda se postupně dostala do suterénu budovy, 

kde se nachází šatny, keramická dílna, dvě třídy a 

tělocvična. Zatímco v přízemí bylo nutné vyměnit 

pouze podlahy, v suterénu jsme museli vyřešit 

kompletně promáčené zdi, poškozené osvětlení a dvě 

podlahy. Bohužel i podlahu v tělocvičně, kde se 

nacházely původní parkety, které jsou nákladnou 

záležitostí. Celkové škody se vyhouply na 600.000 Kč. 

Veškeré práce na postižených prostorech byly před 

začátkem letošního roku dokončeny a nyní probíhá 

jednání s pojišťovnou a doufáme, že bude celá částka 

proplacena z pojistky obce. 

 

Každý rok žádáme o příspěvek na mimořádné akce 

obec Bdeněves a obec Myslinka, jejichž děti 

navštěvují naše zařízení. Letos jsme se složili na nový 

plot mateřské školy, který již opravu nutně potřeboval. 

Od příštího roku chceme začít řešit třídy v 1. patře 

základní školy a také připravit projektové 

dokumentace k využití půdy jak v základní, tak 

mateřské škole. 

Vítání občánků a jubilea 

K příjemným záležitostem zastupitelstva obce patří 

gratulace občanům slavící významná jubilea a 

obnovené vítání občánků. Jelikož nám zákon zakazuje 

veškeré nakládání s daty našich občanů, nebylo možné 

v této tradici pokračovat. Od nového roku by však 

mělo dojít k novele zákona, která nám tuto velmi 

oblíbenou činnost umožní obnovit a my se budeme 

moci opět setkávat s občany při pro ně tak 

významných událostech. Zároveň bychom se tímto 

chtěli omluvit všem jubilantům v letošním roce a 

popřát jim proto mnoho zdraví, štěstí a spokojenosti. 

S našimi novými občánky bychom se rádi setkali 

začátkem roku 2016. 

Ing. Michaela Opltová, starostka obce 

a 

Aleš Drábek, místostarosta obce  
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Milí čtenáři, 

dovolte, abych Vás touto cestou informovala o 

celoroční činnosti našeho mikroregionu.  Dlouhodobě 

se snažíme o rozvoj cykloturistiky na území 

mikroregionu a okolních obcí. Letos se nám podařila 

zrealizovat část z konceptu rozvoje cykloturistiky. 

V druhé polovině roku jsme získali potřebné souhlasy 

a povolení a nyní se dokončuje značení cyklotrasy 

propojující Plzeň, území mikroregionu a mezinárodní 

trasy č. 37 a č. 35, které vedou přes Hracholusko a 

Konstantinolázeňsko. Na tento projekt jsme získali 

finance od Plzeňského kraje. 

  Dalším projektem, který byl podpořen z dotace od 

Plzeňského kraje, byl nákup pódia na pořádání 

společenských akcí obcí v rámci mikroregionu. 

Zapůjčení pódia je velmi nákladné a ukrajuje hodně 

z rozpočtů na jednotlivé akce. Nyní mají obce pódium 

k dispozici zadarmo a mohou připravené finance 

uplatnit jinak. Poprvé jste nové pódium mohli vidět na 

akci v obci Kozolupy, kterou pořádal Mikroregion 

Touškovsko společně s dobrovolným spolkem Soubor 

Kreténů Kozolupy. Byl to festival „Rockové léto na 

Mži“, který volně navázal na menší „Kozofest“ 

pořádaný právě Souborem. Společně se nám podařilo 

získat dost peněz, abychom mohli udělat celodenní 

festival a pozvat i kapely zvučnějšího jména. Vše se 

odehrálo poslední sobotu v srpnu a začátek byl už ve 

dvě hodny odpoledne. Jako první vystoupila mladá 

metalová kapela Toxic Paradice, následovala kapela 

Agnes Rock, Cheers, velmi populární skupina DeBill 

Heads, Maelsrom a večer se o zábavu postaraly známé 

skupiny MASH, DOGA a Trauterberk, na které 

dorazilo téměř 600 fanoušků. Celý festival bylo velice 

náročné připravit a zorganizovat, proto bych využila 

této příležitosti a poděkovala všem, kteří se na něm 

podíleli a to hlavně všem členským obcím, Souboru 

Kreténů Kozolupy, který zajišťoval veškeré zázemí, 

dobrovolným hasičům a také agentuře Happysound. 

Rádi bychom pokračovali v dalších ročnících. 

 

Největším projektem, do kterého se náš mikroregion 

zapojil je celostátní projekt Meziobecní spolupráce. 

Svaz měst a obcí ČR zahájil tento projekt v polovině 

roku 2013, jehož cílem bylo vytvořit podmínky pro 

dlouhodobý rozvoj meziobecní spolupráce v ČR. 

Zahraniční zkušenosti jednoznačně prokazují, že 

spojení sil umožní zkvalitnit a zefektivnit veřejné 

služby, a tím získat pro obce a města další finanční 

prostředky pro jejich rozvoj. Hlavním záměrem Svazu 

je docílit dlouhodobé podpory ze státního rozpočtu pro 

meziobecní spolupráci. Projekt umožnil vytvořit pro 

podporu spolupráce obcí odborné a administrativní 

zázemí ve všech územně správních obvodech obcí 

s rozšířenou působností. Pro naše obce je to město 

Nýřany. Město Nýřany spravuje 54 obcí, které v rámci 

tohoto projektu zastupoval právě náš mikroregion.  
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Byla vytvořena 4 pracovní místa, která byla

financována z peněz Evropského sociálního fondu ČR 

a Operačního programu lidské zdroje a zaměstnanost. 

Tým pracovníků, za podpory motivujících starostů 

z našeho území a metodické podpory ze strany Svazu, 

umožnil vytvořit ucelené rozvojové materiály. Ty se 

stanou podkladem pro diskusi zástupců obcí, jak 

například řešit dostupnost základních škol nebo 

sociálních služeb v území, jaké jsou možnosti řešení 

dopravní obslužnosti, jak společně zadávat výběrová 

řízení, jak výhodně řešit odpadové hospodářství, jak 

společně nakupovat energie či jiné služby, apod. Tyto 

ucelené strategie jsou také nedílnou součástí žádostí o 

dotace pro jednotlivé obce. Celý projekt byl uzavřen 

letos v říjnu a celková podpora pro náš mikroregion 

činila téměř dva miliony korun.  

 

OBCE SOBĚ – Evropský projekt meziobecní 

spolupráce  

Závěrem bych Vám ráda popřála za sebe i celou 

Valnou hromadu Mikroregionu Touškovsko krásné a 

klidné prožití vánočních svátků a hlavně hodně štěstí a 

zdraví v novém roce.  

 

Ing. Michaela Opltová 

předsedkyně Mikroregionu Touškovsko 
 

Centrum pečovatelských a 

ošetřovatelských služeb Město 

Touškov 

„Rozhodujme o tom, jak budeme žít.“ 

 

Vážení čtenáři, 

s blížícím se koncem roku bychom rádi v krátkosti 

zhodnotili dosavadní činnost naší organizace. 

Rok 2015 jsme začali již tradičně plesem Centra 

pečovatelských a ošetřovatelských služeb, který se 

konal v Kulturním domě v Kozolupech. A stejně jako 

v předchozích letech i tento ročník se setkal 

s kladnými ohlasy. Jsme velice rádi, že se z plesu stala 

tradice pro neformální setkávání zaměstnanců, klientů, 

zástupců obcí i všech příznivců CPOS. A již nyní 

můžeme prozradit, že ani v příštím roce tomu nebude 

jinak.  

V průběhu roku se na všech střediscích organizace 

konala rozmanitá setkání a akce při nejrůznějších 

příležitostech. Klienti, zaměstnanci i široká veřejnost 

měli možnost setkat se třeba při opékání buřtů, 

vystoupení dětských i dospělých sborů, při 

přednáškách pořádaných v rámci projektu Plzeňského 

kraje „Informovaný senior“, v rámci dnů otevřených 

dveří, ale také například při ovocném trhu.  

Mimo běžné úkony poskytované našim klientům se 

snažíme vidět i maličkosti a klientům plnit jejich 

nevyslovená přání. Někdy se jedná o sehnání oblíbené 

knihy, jindy třeba „jen“ o vyslechnutí životního 

příběhu klienta. Nejdůležitější pro nás je spokojenost 

klienta a právě takovéto drobnosti k ní přispívají. 

Již od loňského roku se zaměřujeme na zvyšování 

kvality poskytované služby a procesů v organizaci. 

V letošním roce jsme se zapojili do certifikace 

nejprestižnějšího ocenění v ČR, a to Národní ceny 

kvality ČR. Letos jsme se zapojili v programu Start 

Plus, kde jsme uspěli a naše organizace byla oceněna 

jako „Perspektivní organizace“. Zapojení do 

certifikace Národní ceny kvality ČR je však procesem 

a toto ocenění je prvním krokem na cestě ke 

zlepšování. 

 

Rádi bychom na tomto místě poděkovali všem 

zaměstnancům CPOS, zřizovateli a obcím, uživatelům 

pečovatelské služby a všem našim příznivcům a 

podporovatelům. Přeji Vám klidné a šťastné Vánoce a 

do nového roku 2016 především pevné zdraví, 

spokojenost a mnoho splněných přání.  

Mgr. Ivana Vanišová 

koordinátorka střediska Touškovsko  
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Tradiční pohádkový les 

Dne 30. 5. 2015 se za obcí Kozolupy sešli nejen místní 

občané, ale i mnoho lidí z dalekého okolí. Konal se 

zde totiž vyhlášený Den Dětí. I přes nepřízeň počasí za 

námi dorazilo okolo 1500 návštěvníků. 

Pohádkovou vrátnicí prošlo necelých 500 dětí, které si 

přišly ověřit svou odvahu a dovednosti. Čekal je totiž 

pohádkový les plný nástrah, ale i zábavy. Mezi 

jednotlivými stanovišti mohly děti potkat Šmouly, 

Krtečka, Křemílka a Vochomůrku, ale i Makovou 

panenku, kteří je rozmazlovali bonbony. Jako tradičně 

největší obavu měla všechna dítka z pekla, s hrozivým 

Luciferem, z ježibaby a z hraběte Drákuly. Pan vrátný 

dětem vystavil cestovní průkaz do říše pohádek 

s mapkou celé pohádkové říše. Děti čekala spousta 

úkolů. Hned za vrátnicí děti roztrénovaly svou odvahu, 

když musely projít okolo medvědího doupěte, a pak 

pomoci Krakonošovi s vrácením dřeva 

z Trautenberkova lesa. Jak si děti oddychly, dostaly se 

k Vlkovi a Karkulce, zajezdily si na koloběžce u 

pracovitých mravenců, pomohly včelkám vyrobit med, 

zaskákaly si s Dlouhou punčoškou panáka, Vodníkovi 

vylovily pár kaprů a u Tarzana se zhouply na laně. 

S Budulínkem posbíraly hrášek a Mance s Rumcajsem 

namalovali obrázek Cipíska, s loupežníky si zaskákaly 

v pytli, nechaly se očarovat kouzelnými 

mochomůrkami, zatančily si s vílami mezi květy na 

paloučku, musely vysvobodit princeznu od strašlivého 

draka a na konci je čekala sladká odměna, kterou děti 

dostaly od Sněhurky a sedmi trpaslíků. 

 

 

S balíčkem sladkostí a poukázkami na občerstvení se 

děti s dobrým pocitem, že všechny úkoly zvládly, 

sbíhaly do areálu, kde byl připraven další doprovodný 

program. Letos poprvé jsme si odpoledne shlédli dvě 

dračí pohádky a jako tradičně se řádilo ve skákacích 

hradech, trampolíně a v hasičské pěně, kde nechyběl 

ani klaun Vítek. Po dětské diskotéce začaly děti 

odcházet domů s tetováními, která vypadala skoro jako 

pravá. Na pořádek celé akce, jak na louce, tak i na 

parkovišti, dohlížela parta Mickey-mouseů v čele 

s myškou Minnie. 

 

Přípravy dětského dne nám zabírají více jak měsíc 

intenzivní práce, ale jsme rády, že jsme obklopeny 

partou lidí, letos jich bylo přes 100, a daří se nám 

zorganizovat tak velikou akci. Všem zúčastněným 

bychom touto cestou chtěly poděkovat, a to hlavně 

Souboru Kreténů Kozolupy, Obci Kozolupy, 

sponzorům a Sboru dobrovolných hasičů Kozolupy. 

Doufáme, že i nadále budeme moci v této tradici 

pokračovat. 

 

Ing. Michaela Opltová 

a 

Mgr. Pavla Flajtingrová 
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Češi, do toho! 

V květnu letošního roku se v Praze konalo Mistrovství 

světa v ledním hokeji. Nechtěli jsme zůstat jen doma u 

televizí nebo fandit s přáteli v hospodě, proto jsme 1. 

května vyrazili společně s vámi do ulic, abychom 

podpořili náš hokejový výběr. Jsme rádi, že se 

prvomájového hokejového průvodu zúčastnilo více než 

300 lidí. Ať už v hokejové výstroji, s národním 

dresem, s barvami na obličeji, nebo jen s trikolorou 

jsme si všichni užili společně první máj a budeme se 

těšit na další! 

Mgr. Pavla Flajtingrová 

Slavnosti světel 

Další hezkou tradicí se v naší obci stal lampiónový 

průvod, který se každoročně koná v polovině 

listopadu. I přes to, že nám letos počasí nebylo příliš 

nakloněno, se zúčastnilo průvodu okolo dvou set lidí. 

Na konci cesty čekal na účastníky připravený 

ohňostroj doprovázený nejznámějšími ploužáky od 

skupiny Metallica. Tímto bych chtěla ještě jednou 

poděkovat Romanu Dostálovi, který pro nás sedmi-

minutový ohňostroj sestavil, a to za výbornou cenu 

8.000 Kč, a Milanu Kernerovi, který již třetí rok 

zajistil hudební doprovod! Příští rok nashle. 

Mgr. Pavla Flajtingrová 

Místní knihovna 

I přes to, že na trh dorazil trend elektronických knih, 

snažíme se každý rok o modernizaci a obnovu našeho 

knihovního fondu. K tomuto nám nemalou částí 

dopomáhá Knihovna Plasy, která nám zapůjčuje 

soubory knižních novinek. Proto se přijďte podívat, 

prohlédnout si knihy a třeba se vám i nějaká zalíbí. 

Knihovna je otevřena každé pondělí od 16 do 18 hodin 

a členství v našem čtenářském klubu je zdarma. 

Vůně knihy se ničím nenahradí!  

Hana Kulová, knihovnice 

 

 

Kozolupský Botokros 

Druhým rokem obec Kozolupy pořádala procházku po 

našem okolí. Jarní počasí nám přálo a i díky tomu jsme 

šli v hojném počtu. Cílem cesty letos byla zřícenina 

hradu Buben, kde na každého účastníka čekalo 

občerstvení, v podobě opečeného buřtíka a pivečka 

nebo limonády. Cestu účastníkům zpříjemnila 

vysokohorská prémie, kterou obstarali místní hasiči. 

Myslíme, že společná jarní procházka by se mohla stát 

hezkou tradicí naší obce a již teď přemýšlíme, kam nás 

nohy zavedou příště. 

Aleš Drábek 

Jak vycvičit draka 

 

Jednou z našich nejoblíbenějších akcí, které obec 

pořádá, je podzimní drakiáda. Již týden před drakiádou 

jsme si lámali hlavu, jak se vypořádáme s krásným, ale 

bezvětrným babím létem. Vzpomněli jsme proto na 

oblíbenou dětskou pohádku Jak vycvičit draka a 

v tomto duchu jsme připravili pro všechny krotitele 

draků překážkovou dráhu. Na drakiádu dorazilo přes 

40 soutěžících se svými draky a všichni naši dračí 

školu absolvovali na výbornou, dokonce i někteří 

z nich dokázali své draky vypustit na oblohu. Nakonec 

nám bezvětří nevadilo, byli jsme rádi za sluníčko, 

které krásně hřálo při společném opékání posledních 

letošních špekáčků. Překvapila nás zvýšená účast 

diváků, k čemuž přispělo podle nás i to, že se letošní 

drakiáda konala na louce za hřištěm, a proto doufáme, 

že se na tomto místě za rok opět sejdeme. 

Ing. Michaela Opltová 

a 

Mgr. Pavla Flajtingrová 
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Oslava 830 let od založení obce 

V příštím roce oslaví naše obec 830 let od jejího 

vzniku. Takto významnou událost je nutné si 

připomenout. Zastupitelstvo obce odsouhlasilo termín 

oslav na víkend 5. až 7. srpna. V rámci oslav bychom 

chtěli udělat den otevřených dveří ve všech obecních 

objektech, jako jsou obecní úřad, hasičská zbrojnice, 

knihovna, základní škola, kulturní dům a nově 

připravené malé muzeum obce. Celý slavnostní víkend 

nám zpříjemní sportovní a kulturní program. Rádi 

bychom požádali všechny, kteří se chtějí na oslavách 

podílet nebo přispět zapůjčením dokumentů, fotografií, 

pohlednic či jiných nálezů, aby kontaktovali starostku 

nebo místostarostu obce. 

Ing. Michaela Opltová, starostka obce 

a 

Aleš Drábek, místostarosta obce 

 

Klub důchodců Kozolupy 

Klub důchodců Kozolupy vznikl před třiceti lety. 

V současné době jsou v klubu zapojeni důchodci 

z obce Kozolupy a Bdeněvsi. Nosnou akcí klubu od 

doby vzniku byly vždy dva zájezdy a „Mikulášská 

zábava“. Také v letošním roce byl 19. května pořádán 

zájezd na nově zrekonstruovaný zámek Kuks, dne 16. 

září jsme odjeli na Orlík – Zvíkov a navštívili město 

Písek. Oba zájezdy byly velmi vydařené a díky 

finanční podpoře obcí Kozolupy a Bdeněves mohly být 

realizovány. Ještě jednou děkujeme za příspěvek. Na 

závěr roku – 4. prosince – byla uspořádána Mikulášská 

zábava.  

K tanci i poslechu hrál bývalý rodák p. Josef Ježek a p. 

Libuše Hečlová. Koledy si přijela zazpívat tradičně p. 

Anna Zámečková a s ní zpívali všichni.  

Všechny akce jsou zaznamenávány v kronice klubu, 

kterou velmi dobře vede p. Helena Pěničková a tady je 

i ukázka: 

 

V Kozolupech se něco 

děje,  

na Orlík a Zvíkov se 

jede. 

V tenhle podzimní čas, 

v sedm hodin mají 

senioři sraz. 

Retro autobus už jede, 

bdeněveské seniory 

veze. 

My se k nim 

přidáváme, 

Kozolupům zamáváme. 

Když na Orlík 

přijíždíme, 

zámeckého pána 

vyhlížíme. 

On nás ale nepřivítal, 

asi v parlamentu 

spinkal. 

Dostáváme pantoflíčky, 

klouzají se hned 

babičky. 

Za prohlídku děkujeme, 

na Zvíkov špacírujeme. 

Průvodce hezký, mladý 

byl,  

ale drmolil a drmolil. 

S drmolou se loučíme, 

na oběd se těšíme. 

V Písku se všichni 

rozcházejí,  

hospůdky si vyhledají. 

Dají si něco dobrého 

k jídlu, 

vyzkouší i 

hospůdkovou pípu. 

Někdo si dá dvojku 

vína, 

možná bude i ostřejší 

sklínka. 

To přeci k výletu patří, 

prostě se nám dobře 

daří. 

Ještě dýško dáme,  

na místo srazu 

pospícháme. 

Fotíme se s Golemem, 

fotky domů dovezem. 

Výlet končíme, 

domů se vracíme. 

Cesta domů utíká, 

mnohá babička usíná. 

Někdo kouká do kraje, 

jak zem česká krásná 

je. 

 

                                            Krásné a pohádkové Vánoce přeje za Klub důchodců Jana Radová 
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Kopeme za fotbal 

V roce 2010 podepsal fotbalový oddíl Tělovýchovná 

jednota Sokol Kozolupy se společností Plzeňský 

Prazdroj, a.s. smlouvu o spolupráci, na jejímž základě 

vstoupil do jedinečného projektu pivovaru Gambrinus 

„Kopeme za fotbal“.  

Do tohoto projektu mají možnost vstoupit kluby od 

nejnižší soutěže až po krajský přebor. V současnosti je 

do projektu zapojeno 544 klubů z celé České republiky 

rozdělených dle adresy a polohy do jednoho ze 3 

makroregionů, ve kterých soutěží s ostatními kluby 

mimo jiné i o zážitkové ceny jako je sehrání 

přátelského utkání s celkem z nejvyšší fotbalové 

soutěže nebo trénink pod vedením prvoligového 

trenéra.  

Během trvání projektu jsme již sehráli přátelské utkání 

s Viktorií Plzeň, SK Slavia Praha, 1. FK Příbram a 

absolvovali jsme několik prvoligových tréninků 

s trenéry Viktorie Plzeň, Bohemians Praha nebo 

Dynama České Budějovice. 

I v letošní sezóně se nám velice daří a po podzimní 

části sezóny jsme obsadili díky slušným výsledkům A 

týmu a podpoře našich fanoušků na sociálních sítích 1. 

místo nejen ve svém makroregionu, ale stali jsme se i 

vítězem napříč všemi makroregiony.  

Cenu za tento jedinečný úspěch přeberou zástupci 

klubu 10.1.2016 na slavnostním galavečeru 

neprofesionálního fotbalu Grassroots 2015 na 

pražském Žofíně. 

Za podporu dalších fanoušků předem děkujeme.  

Václav Ptáček 

 

 

Tělovýchovná jednota Sokol Kozolupy 

– zpráva o činnosti TJ v roce 2015 

Cvičení a tréninky členů TJ probíhají od pondělí do 

čtvrtka v místní tělocvičně. Pravidelně cvičí rodiče a 

děti, ženy (všech věkových kategorií), oddíl odbíjené a 

stolního tenisu. Od letošního září se po dvou letech 

obnovilo cvičení mladšího žactva. V zimním období 

využívají tělocvičnu také členové fotbalových 

družstev. Kromě pravidelného cvičení pořádáme již 

tradiční akce jako je mikulášská besídka pro děti, 

maškarní bál pro děti a dospělé, pálení čarodějnic, 

vítání prvního máje, atletické odpoledne a o 

prázdninách letní tábor pro děti v Ostružně u Sušice. 

Všechny akce jsou oblíbené a hojně navštěvované. 

Rádi bychom proto přivítali další zájemce o aktivní 

pohyb a zábavu. Mimo sportování a cvičení je to i o 

přátelství a milých setkáních stejně zaměřených lidí. 

Oddíl kopané má v současné době tři družstva  

mládežnická, tři družstva dospělých a odbor 

nohejbalistů. Oddíl sdružuje 70 členů dospělých a 50 

členů v mládežnických týmech.  Všechna družstva 

hrají pravidelné soutěže, takže všichni dobrovolní 

funkcionáři stráví se svými družstvy spoustu volného 

času, za což jim patří veliké poděkování. Ve 

sportovních výsledcích jsou úspěšná družstva St. 

přípravky a „A“ mužstvo dospělých, které letos 

postoupilo do okresního přeboru a i v něm se drží 

v popředí tabulky. Práce s mládeží a především 

s dorostem poskytuje záruky pro budoucí roky 

kozolupské kopané. Již v letošním roce několik 

odchovanců nastupovalo úspěšně v družstvech 

dospělých. Při údržbě sportovních ploch areálu a kabin 

bylo odpracováno brigádnicky mnoho hodin. Za 

finanční podporu děkujeme sponzorům a zejména OÚ 

Kozolupy. 

Za TJ SOKOL Kozolupy: K. Rodová 
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Odpadové hospodářství 

Touto cestou bychom vás rádi informovali o obecně závazné vyhlášce obce Kozolupy o poplatku za komunální 

odpad na rok 2016, která byla schválena zastupitelstvem obce 16. 12. 2015. Na základě předpokládaných 

oprávněných nákladů vyplívajících z režimu nakládání s komunálním odpadem rozvržených na jednotlivé 

nemovitosti činí sazba: 

Volby do zastupitelstva 2014 
 

Ve dnech 10. – 11. 10. 2014 proběhly v naší obci volby do zastupitelstva.  

Voleb se zúčastnily dvě volební strany: č. 1 – SNK za S. K. Kozolupy a hnutí STAN 

      č. 2 – SNK Kozolupy 

V době konání voleb mohlo v naší obci volit 831 občanů.  Do volební schránky vhodilo svůj hlas 448 voličů, tedy 

necelých 54 %.  Strany celkem obdržely 3735 platných hlasů, z nichž strana č. 1 získala 2444 hlasů a strana č. 2 1291 

hlasů. Nejvíce, 307 hlasů, připadlo dosavadní starostce Ing. Michaele Opltové. V žebříčku úspěšnosti následovali, 

všichni kandidáti SNK za S. K. Kozolupy a hnutí STAN a za nimi kandidáti SNK Kozolupy. 

Dle hranic počtu hlasů pro změnu pořadí kandidáta získalo mandát šest členů volební strany č. 1 v tomto pořadí: ing. 

Michaela Opltová, Aleš Drábek, Bc. Pavla Flajtingrová, Jiří Honomichl, Jaromír Žufan a Vlastimil Drábek. Další tři 

mandáty členové strany č. 2: Kateřina Nosková, ing. Jan Hucl a Karel Rada. Pan Karel Rada po zveřejnění výsledků 

voleb odstoupil a nahradil ho další kandidát strany č. 2 pan Jiří Neumann.  

Práce v obci nově zvoleného zastupitelstva nastala po ustavujícím zasedání zastupitelstva obce, které proběhlo 5. 11. 

2014 a začalo složením slibu všech kandidátů. 

Hana Kulová, předsedkyně volební komise 
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Past na osamělého muže 

Dne 19. 12. 2015 se v kulturním domě v Kozolupech 

konalo divadelní představení s názvem Past na 

osamělého muže. Kriminální komedii v nastudování 

divadelního spolku JakoHost přišlo shlédnout přes 50 

diváků. Přesto, že účast 

nebyla veliká a 

představení doprovázelo 

několik technických 

problémů, myslím si, že 

představení sklidilo 

nemalý úspěch. Jak se 

říká: „Žádné začátky 

nebývají jednoduché“, 

proto i my se budeme 

příští rok snažit uspořádat 

další podobnou akci, 

odstranit veškeré 

nedostatky a uspokojit 

více divadelních nadšenců. 

Mgr. Pavla Flajtingrová 

 

Gratulujeme!!! 

Gratulujeme k velkému úspěchu naší občance Nicole 

Tejcové, která s týmem AE klub LADY Plzeň obsadila 

druhé místo na mistrovství světa ve sportovním 

aerobiku, které se konalo na ostrově Martinik. 

 

 

Sběrný dvůr v Městě Touškově 

Provozní doba: 

Pondělí  14,00 - 18,00 hodin 

Středa    14,00 - 18,00 hodin 

Sobota    8,00 - 12,00 hodin 

Neděle   14,00 - 18,00 hodin 

Co můžete do dvora odkládat: 

* objemný odpad (starý nábytek, koberce, lina, 

matrace)  

* stavební suť, zemina  

* železo, kovy  

* pneumatiky  

* vysloužilé spotřebiče: lednice, televizory  

* akumulátory, galvanické články, zářivky  

* zbytky barev, motorové oleje, filtry  

* ostatní chemikálie 

 

Děkujeme všem, kteří se podíleli na 

vydání tohoto zpravodaje. Zároveň 

bychom Vás chtěli požádat o 

případné články nebo inspiraci do 

příštího vydání. 

 

Vydavatel: Obec Kozolupy  

Kontaktní údaje:  

kozolupy@obecni-urad.cz 

Tel.: 377 922 262 

mailto:kozolupy@obecni-urad.cz
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Vánoční jarmark 

Vánoce se blíží a první adventní neděle je již dávno za 

námi. Při této příležitosti se v naší obci konal vánoční 

jarmark spojen se slavnostním rozsvícením stromečku. 

Ti z Vás, kteří přišli, mohli na trzích ochutnat nejen 

pravý vánoční svařák a různé laskominy, ale mohli si 

pořídit i všelijaké malé drobnosti od jmenovek na 

dárky až po obrazy do interiéru. Před slavnostním 

rozsvícením stromečku vystoupil chrámový sbor z 

Města Touškova a poté jsme všichni již netrpělivě 

odpočítávali vteřiny do slavnostního rozsvícení. Podle 

mě to bylo velmi vydařené odpoledne, a kdo ho přišel 

strávit s námi, určitě toho nelitoval. Co ale vánoční 

jarmark znamená pro mě? Pro většinu z Vás to bylo 

pouze jedno příjemně strávené odpoledne, pro nás to 

ale znamenalo plno práce, scházení se po večerech, 

neustálé domlouvání se co, jak, kdy, kde....  

Neodmyslitelně k tomu patřila i nervozita, zda se naše 

výrobky budou líbit, jestli se všechny prodají a tím 

budeme moci přispět na předškolní třídu MŠ a ZŠ 

Kozolupy.  Tento stres a shon ale stál za to, protože 

pár hodin po ukončení vánočního jarmarku jsme 

spočítaly, že i díky Vám jsme byly schopny vydělat 

cca 17.000 Kč, což po odečtení našich vynaložených 

finančních prostředků dělalo necelých 11.000 Kč. Za 

tyto peníze bude pořízeno vybavení do předškolní 

třídy, možná jim i Ježíšek nadělí letos o něco málo 

více dárků, než jiné roky. Děkujeme Vám a budeme se 

zase těšit příští rok.  

Romana Károva 

 Slatinský patník 

1. srpna se naše obec zúčastnila slavností v malé 

vesničce nedaleko Horažďovic „Slatinský patník“. 

Byli jsme vybráni, jako další tři obce, abychom si 

vytesali patník přátelství. V obci Slatiná jsou tyto 

slavnosti dlouholetou tradicí, a to i díky tomu, že obec 

leží v blízkosti kamenolomu. Každoročně si vyberou 

čtyři obce či města a s nimi uzavírají přátelství 

v podobě patníku, který pak společně osazují v dané 

obci. Za krásného počasí jsme se vydali do malebné 

vesničky. Dorazili jsme mezi prvními a vybrali jsme si 

krásný kvádr růžového pískovce z lomu blízko 

Liberce. Místní kameník nám ukázal, jak se 

s kamenem pracuje, a my jsme se pustili do práce. Po 

několika hodinách vzniklo pro nás krásné umělecké 

dílo. Patník se znakem obce a datem vytesání. Při této 

akci jsme získali nové přátele a společně s nimi 

budeme patník usazovat v příštím roce. 

 

Ing. Michaela Opltová 

 

Dovolte nám, abychom Vám všem i 
Vašim blízkým popřáli jménem svým i 
jménem obecního zastupitelstva 
příjemné prožití svátků vánočních, 
pohodu u vánočního stromku, pevné 
zdraví, hodně splněných přání a velmi 

úspěšný rok 2016.  

 
Ing. Michaela Opltová 

Aleš Drábek 


